
PROTOKÓŁ NR LII/2022 
z sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

VI kadencji odbytej w dniu 26 września 2022 roku 
godz. 12.00 sala 113 Starostwa Powiatowego 

Plac Wojewódzki 3 w Sieradzu 

1. Otwarcie LII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego
Przewodnicząca Rady Powiatu Sieradzkiego Olga Kołoszczyk na podstawie art. 15 pkt 1

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, zwołała na dzień 26 września 2022
roku na godz. 1200 LII sesję Rady Powiatu Sieradzkiego VI kadencji 2018-2023. Przewodnicząca
o godz. 12.10 otworzyła obrady LII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu: 
1. Mariusz Bądzior – Starosta Sieradzki
2. Kazimiera Gotkowicz – Wicestarosta
3. Tomasz Baliński – Członek Zarządu
4. Jan Hankiewicz – Członek Zarządu
5. Artur Sterna – Członek Zarządu.

Ponadto obecni byli: 
1. Iwona Piekarczyk – Skarbnik Powiatu
2. Katarzyna Dąbrowska – Sekretarz Powiatu
3. Justyna Kwiatkowska Lendzion – radca prawny
4. Dariusz Perdek – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zaradzania Nieruchomościami
5. Barbara Ułanowska – Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska
6. Marcin Majewski – Naczelnik Wydziału Organizacyjnego
7. Agnieszka Płuciennik – Naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 
Nieruchomościami
8. Józef Jura – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu
9. Witold Romek – Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu 
10.Maciej Książek – Naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 
11. Robert Piątek – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu
12. Małgorzata Kamińska Chruścicka – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Sieradzu
13.Krystyna Marcińczak – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sieradzu 

Przewodnicząca  Rady Olga Kołoszczyk po sprawdzeniu  kworum stwierdziła,  że w sesji
bierze udział 22 radnych, obrady sesji są prawomocne. 
Obecni radni: 
1. Tomasz Baliński
2. Mariusz Bądzior
3. Sławomir Bruś
4. Andrzej Czyżak
5. Sylwia Dęga-Frątczak
6. Kazimiera Gotkowicz
7. Jan Hankiewicz
8. Daniel Joachimiak
9. Jan Kołodziejczyk
10. Olga Kołoszczyk
11. Michał Ławniczak
12. Daniel Palma
13. Marek Płóciennik
14. Małgorzata Rojanek



15. Artur Sterna
16. Maciej Sulgan
17. Edward Szewczyk (nieobecny)
18. Michał Terka
19. Jacek Walczak
20. Grzegorz Wardęga
21. Konrad Wilczyński
22. Michał Wzgarda
23. Krzysztof Żubrowski.

2. Przyjęcie porządku obrad L sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.
2. Przyjęcie porządku obrad LII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.
3. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
5. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego w okresie od

LI do LII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.
6. Wystąpienia radnych.
7. Wystąpienia przybyłych gości.
8. Informacja  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Powiatu  Sieradzkiego  i  kształtowaniu  się

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego za I półrocze 2022 roku:
- Powiatowa Biblioteka Publiczna w Sieradzu
- Muzeum Okręgowe w Sieradzu
- Biuro Wystaw Artystycznych w Sieradzu.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu
Sieradzkiego na lata 2022-2036.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok.
11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  NR  XLV/340/2022  Rady  Powiatu

Sieradzkiego z dnia 22 marca 2022 roku w sprawie przeznaczenia środków Państwowego
Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  na  zadania  realizowane  przez  Powiat
Sieradzki w 2022 roku.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  likwidacji  powiatowej  jednostki  organizacyjnej  o  nazwie
Powiatowy Ośrodek Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej.

13. Sprawy różne.
14. Zamknięcie obrad LII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.

Głosowanie porządku: 
− ZA (22 głosów) 
Tomasz  Baliński,  Mariusz  Bądzior,  Sławomir  Bruś,  Andrzej  Czyżak,  Sylwia  Dęga  Frątczak,
Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk,
Michał Ławniczak,  Daniel  Palma, Marek Płóciennik,  Małgorzata Rojanek, Artur Sterna,  Michał
Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Maciej Sulgan, Michał Wzgarda,
Krzysztof Żubrowski 
− PRZECIW (0 głosów) 
− WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 
− NIEOBECNI (1 radny)  Edward Szewczyk. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

3. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.
Uwag nie wnoszono. Protokół został przyjęty. 



4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków
Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk zaproponowała, aby zgodnie z listą obecności w

skład Komisji Uchwał i Wniosków weszli: radny Michał Wzgarda, radny Krzysztof Żubrowski,
radny Sławomir Bruś. Radni wyrazili zgodę na udział w pracach komisji. 
Głosowanie: 
− ZA (22 głosów) 
Tomasz  Baliński,  Mariusz  Bądzior,  Sławomir  Bruś,  Andrzej  Czyżak,  Sylwia  Dęga  Frątczak,
Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk,
Michał Ławniczak,  Daniel  Palma, Marek Płóciennik,  Małgorzata Rojanek, Artur Sterna,  Michał
Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Maciej Sulgan, Michał Wzgarda,
Krzysztof Żubrowski 
− PRZECIW (0 głosów) 
− WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 
− NIEOBECNI (1 radny)  Edward Szewczyk. 
Komisja w proponowanym składzie została przyjęta. 

5. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego w okresie
od LI do LII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.

Starosta  Sieradzki  Mariusz  Bądzior  zabierając  głos  przedstawił  ww.  informację.
„Przedstawiam informację o działaniach i inicjatywach Zarządu Powiatu Sieradzkiego, obejmującą
okres od LI  sesji Rady Powiatu Sieradzkiego tj. od 30 sierpnia 2022 roku. W tym okresie Zarząd
Powiatu odbył 2 posiedzenia, na których omówił bieżące zadania Starostwa, podjął 11 uchwał oraz
wiele decyzji. Od uchwalenia budżetu do dnia dzisiejszego budżet Powiatu Sieradzkiego na 2022
rok uległ zmniejszeniu o kwotę 8.985.639,99 zł i po stronie dochodów, wydatków, przychodów i
rozchodów wynosi 196.688.408,10 zł. W okresie od LI  sesji Rady Powiatu do dnia dzisiejszego
Zarząd Powiatu podjął 1 uchwałę w sprawie zmian w budżecie na 2022 rok wynikających ze zmian
w strukturze wydatków oraz dotacji celowych z budżetu państwa na zadania zlecone z zakresu
administracji rządowej. Przedmiotem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu będą zmiany w budżecie
na 2022 rok polegające na zmniejszeniu dochodów i wydatków o kwotę 7.938.065,54 zł. Szczegóły
planowanych  zmian  dochodów  i  wydatków  zostały  przedstawione  w  projekcie  uchwały  Rady
Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok. Stosownie do wymogów
ustawy o finansach publicznych i podjętej uchwały przez Radę Powiatu w sprawie wprowadzenia
zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok z dnia 30 sierpnia 2022 roku Zarząd Powiatu
podjął 1 uchwałę w sprawie wykonania uchwały Rady Powiatu, w której ustalono szczegółowy plan
dochodów i wydatków w podziale na paragrafy i poszczególne jednostki. Kierownicy jednostek
organizacyjnych powiatu zostali poinformowani o wprowadzonych zmianach w budżecie powiatu
wynikających  z  uchwały  Rady  Powiatu  w  celu  wprowadzenia  stosownych  zmian  w  planach
finansowych.  Uchwała Rady Powiatu dotycząca wprowadzenia  zmian w budżecie  na  2022 rok
została przekazana do Regionalnej Izby Obrachunkowej Zespół Zamiejscowy w Sieradzu zgodnie 
z wymogami ustawy o samorządzie powiatowym.
W zakresie oświaty, kultury i sportu

Dokonano analizy i zatwierdzenia aneksów do arkuszy organizacyjnych szkół i placówek
oświatowo-wychowawczych  na  rok szkolny 2022/2023.  Sporządzono i  wysłano  zaktualizowane
wnioski  do  Kuratorium  Oświaty  w  Łodzi  o  udzielenie  dotacji  celowej  na  wyposażenie  szkół
w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe. Wydano 5 aktualnych wyciągów
z ewidencji  szkół i  placówek niepublicznych powiatu sieradzkiego. Nadano 2 upoważnienia do
dostępu do bazy danych Systemu Informacji Oświatowych Powiatu Sieradzkiego. Decyzją Zarządu
Powiatu  Sieradzkiego  przyznano  stypendia  dla  najzdolniejszych  uczniów  szkół  prowadzonych
przez  powiat  sieradzki.  Wystawiono  33  skierowania  uczniów  do  kształcenia  specjalnego.
Wystawiono 1 skierowanie do młodzieżowego ośrodka wychowawczego. Wydawano na bieżąco
wypisy z ewidencji uczniowskich klubów sportowych i pozostałych stowarzyszeń nieprowadzących
działalności gospodarczej. Dokonano zmian w Rejestrze Stowarzyszeń Kultury Fizycznej (zmiany



w statucie,  zmiany  składu Zarządu,  zakładanie  i  likwidowanie  klubów).  W sierpniu  2022 roku
w  punktach  nieodpłatnej  pomocy  prawnej  oraz  nieodpłatnego  poradnictwa  obywatelskiego
udzielono ogółem 83 porad, w tym:
• w dwóch punktach nieodpłatnej pomocy prawnej prowadzonej przez
adwokatów i radców prawnych – 37 porad,
• w punkcie nieodpłatnej pomocy prawnej prowadzonej przez organizację
pozarządową – 12 porad,
• w dwóch punktach nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego prowadzonych
przez organizację pozarządową – 34 porady.
W  miesiącu  sierpniu  koszt  jednej  porady  wyniósł  282,79  zł.  Zawarto  2  porozumienia  na
świadczenie usług stomatologicznych dla dzieci i młodzieży szkolnej w roku szkolnym 2022/2023.
W zakresie architektury i budownictwa

W  okresie  międzysesyjnym  wydano  ogółem  82  decyzje  administracyjne  w  sprawach
określonych ustawą Prawo budowlane, w tym 63 decyzje pozwolenia na budowę. Przyjęto 102
zgłoszenia robót budowlanych nie wymagających pozwolenia na budowę. Wydano w tym zakresie
25  postanowień.  Przeprowadzono  weryfikację  79  projektów  budowlanych.  Zarejestrowano
i  wydano  77  dzienników  budowy.  Wpłynęło  jedno  zgłoszenie  budowy  budynku  mieszkalnego
jednorodzinnego o powierzchni zabudowy do 70 m2
W zakresie rolnictwa i ochrony środowiska

W  ramach  nadzoru  nad  gospodarką  leśną  w  lasach  niestanowiących  własności  Skarbu
Państwa  przeprowadzono  35  kontroli  terenowych  działek  leśnych.  Wszczęto  30  postępowań
administracyjnych w przedmiocie wydania decyzji nakazujących wykonanie określonych zabiegów
pielęgnacyjnych w lasach. Wydano 11 decyzji nakazujących wykonanie prac pielęgnacyjnych oraz
jedną  decyzję  umarzająca  postępowanie.  Wydano  88  zaświadczeń  stwierdzających  czy  działki
będące przedmiotem zbycia są objęte uproszczonym planem urządzenia lasu lub decyzją starosty
wydaną na podstawie inwentaryzacji stanu lasu. Wydano 4 decyzje zezwalające na usunięcie drzew
oraz  1  decyzję  w  sprawie  nałożenia  na  Gminę  Złoczew  administracyjnej  kary  pieniężnej  za
zniszczenie  drzew  poprzez  ich  ogłowienie.  Przeprowadzono  13  kontroli  nasadzeń  zastępczych
drzew  za  usuwane  drzewa,  nałożonych  wydanymi  wcześniej  decyzjami  Starosty  Sieradzkiego
zezwalających na usunięcie drzew. Przeanalizowano dwa wnioski w sprawie wydania zezwolenia
na  wytwarzanie  odpadów oraz  trzy  wnioski  w  sprawie  wydania  pozwolenia  na  wprowadzanie
gazów  i  pyłów  do  powietrza.  W  związku  ze  stwierdzonymi  brakami  i  nieprawidłowościami
wezwano wnioskodawców do ich usunięcia. 
W zakresie geodezji, kartografii, katastru i gospodarki nieruchomościami

Wydano  49  postanowień  w  sprawie  wyłączenia  gruntów  z  produkcji  rolnej  oraz  dwie
decyzje wyrażające zgodę na wyłączenie gruntów z produkcji rolnej. Uzgodniono 40 projektów
decyzji  o  warunkach  zabudowy  w  zakresie  ochrony  gruntów  rolnych.  Rozpatrzono  6  spraw
dotyczących  gleboznawczej  klasyfikacji  gruntów.  Sporządzono  4  mapy  z  projektem  podziału
nieruchomości.  Rozpatrzono 6 spraw dotyczących rekultywacji  gruntów. Rozpatrzono 4 sprawy
dotyczące  ewidencji  gruntów  i  budynków.  Zawarto  z  Gminą  Burzenin  umowę w przedmiocie
udzielenia Powiatowi Sieradzkiego pomocy finansowej w formie dotacji  celowej niezbędnej  do
sfinansowania modernizacji ewidencji gruntów i budynków na obszarze obrębów ewidencyjnych
Prażmów i Witów. Przeprowadzono postępowanie przetargowe oraz wyłoniono weryfikatora baz
danych powstałych w wyniku realizacji modernizacji ewidencji gruntów i budynków na obszarze
obrębów  ewidencyjnych  Prażmów  i  Witów  gm.  Burzenin.  Przeprowadzono  postępowanie
przetargowe  oraz  wyłoniono  wykonawców  modernizacji  ewidencji  gruntów  i  budynków  na
obszarze obrębów ewidencyjnych Żelisław oraz Żelisław Kolonia gm. Błaszki. Podpisano umowę
na wykonanie digitalizacji  materiałów powiatowego zasobu geodezyjnego  i  kartograficznego w
związku  z  uzyskanym  dofinansowaniem  ze  środków  budżetu  Województwa  Łódzkiego,
pochodzącym  z  tytułu  wyłączania  z  produkcji  gruntów  rolnych.  Odebrano  prace  geodezyjne
polegające  na  przeniesieniu  punktu  szczegółowej  osnowy  wysokościowej  3  klasy  w  związku
planowaną  rozbiórką  budynku.  Odebrano  operaty  szacunkowe  sporządzone  w  celu  ustalenia



wysokości jednorazowego wynagrodzenia za ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości
Skarbu  Państwa.  Wprowadzono do  rejestru  cen  nieruchomości  dane  ze  82  aktów notarialnych.
Udostępniono  ze  zbioru  rejestru  cen  nieruchomości  252  danych.  Wprowadzono  631  zmian
w ewidencji gruntów i budynków na podstawie wpływających dokumentów, wydano 697 wypisów
z rejestru ewidencji gruntów i budynków, załatwiono 49 spraw.
W zakresie komunikacji i transportu

W okresie międzysesyjnym wydano 1.133 decyzje o rejestracji pojazdów, 1.205 dowodów
rejestracyjnych oraz  564 karty  pojazdu,  121 decyzji  o  wyrejestrowaniu pojazdów, przyjęto  679
zawiadomień o zbyciu pojazdów. Wydano 327 praw jazdy oraz 49 decyzji o zatrzymaniu prawa
jazdy.  Utworzono  112  Profili  Kandydata  na  Kierowcę.  Skontrolowano  1  ośrodek  szkolenia
kierowców. Wydano 1 zaświadczenie na przewozy drogowe na potrzeby własne oraz 2 wypisy,
1  zezwolenie  na  wykonywanie  zawodu  przewoźnika  drogowego  i  1  wypis,  3  zaświadczenia
o  sytuacji  finansowej  przedsiębiorcy  ubiegającego  się  o  licencję  wspólnotową.  Dokonano  2
zgłoszeń  kandydatów  na  instruktora  nauki  jazdy  na  egzamin  przed  komisją  powołaną  przez
Wojewodę Łódzkiego.  Przedłużono ważność 3 legitymacji  instruktora  nauki  jazdy.  W powiecie
sieradzkim na dzień 19 września br. zarejestrowano 161.720 pojazdów.
W zakresie inwestycji i zarządzania nieruchomościami

Nadzorowano  inwestycję  pod  nazwą:  „Dostosowanie  istniejącego  budynku  A Starostwa
Powiatowego w Sieradzu do obowiązujących przepisów ppoż”. Podpisano umowę na docieplenie
stropodachu  wentylowanego  budynku  A Starostwa  Powiatowego.  Zakończono  inwestycję  pod
nazwą: „Modernizacja układu grzewczego w budynku „A” Starostwa Powiatowego w Sieradzu”.
Złożono wniosek o dofinansowanie w ramach konkursu grantowego Cyfrowy Powiat. Głównym
celem  konkursu  jest  zwiększenie  cyfryzacji  instytucji  samorządowej  oraz  poprawa  cyber
bezpieczeństwa. Zlecono wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej na remont elewacji
garaży  i  wymianę  nawierzchni  przy  Placu  Wojewódzkim  3  w  Sieradzu.  Przygotowano  i
przeprowadzono postępowanie przetargowe pn: „Weryfikacja baz danych powstałych w wyniku
realizacji  modernizacji  ewidencji  gruntów  i  budynków  na  obszarze  obrębów  ewidencyjnych
Żelisław oraz Żelisław Kolonia gm. Błaszki”. 
W zakresie organizacyjnym, promocji powiatu i współpracy z organizacjami pozarządowymi.

 Realizowano zadnia z zakresu wydawania decyzji dotyczących sprowadzania z zagranicy
zwłok. Prowadzono sprawy związane z przebywającymi na terenie powiatu uchodźcami z Ukrainy.
Na  dzień  19.09.2022  r.  w  Domu  Pomocy  Społecznej  zakwaterowanych  było  45  uchodźców
wojennych  z  Ukrainy.  Z  prywatnego zakwaterowania  na  terenie  powiatu  sieradzkiego  korzysta
1.487 obywateli Ukrainy. Sporządzono analizę projektu ustawy „O ochronie ludności oraz o stanie
klęski  żywiołowej”,  która  ma  zastąpić  nieobowiązujące  rozporządzenie  "W  sprawie  obrony
cywilnej” i przekazano ją do Biura Związku Powiatów Polskich. Do Starostwa Powiatowego w
okresie międzysesyjnym wpłynęło 2.197 pism w formie tradycyjnej (poczta, osobiście) oraz 431 na
pośrednictwem Elektronicznej Platformy Usług Administracji Publicznej ePUAP. Zorganizowano
XI Sieradzki  Jarmark Powiatowy. Członkowie Zarządu Powiatu uczestniczyli  w imprezach pod
patronatem StarostySieradzkiego i innych wydarzeniach organizowanych na terenie powiatu m.in.:
• 83 rocznicy agresji sowieckiej na Polskę w 1939 roku;
• Otwarciu ekopracowni w Powiatowym Zespole Szkół w Warcie;
• Otwarciu wystawy Zbigniewa Woźniaka "DWA ŚWIATY"
• Kościerzyńskim Dniu Ziemniaka 2022;
• Rajdzie Rowerowym w Waszkowskiem.
Trwają prace nad wydaniem przewodnika turystyczno - administracyjnego Powiatu Sieradzkiego.
W zakresie drogownictwa

Przeprowadzono  procedurę  przetargową  i  wyłoniono  wykonawcę  robót  dla  zadania:
„Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E Złoczew – Burzenin na odcinku od km 12+300 do km
17+545”.  Zadanie  realizowane  jest  w  ramach  Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Dróg,  przy
współudziale  Gminy Burzenin.  Trwają prace związane z realizacją zadania:  „Przebudowa drogi
powiatowej nr 1716E Łeszczyn - Biesiec od km 0+000 do km 1+500”. Zadanie realizowane jest w



ramach środków budżetu Województwa Łódzkiego pochodzących z tytułu wyłączenia z produkcji
gruntów rolnych, przy współudziale Gminy Złoczew. Zakończono realizację zadania: „Przebudowa
drogi  powiatowej  nr  1700E  od  drogi  wojewódzkiej  nr  479  do  miejscowości  Ruda”.  Zadanie
zrealizowano  w ramach Rządowego  Funduszu  Inwestycji  Lokalnych  przy  współudziale  Gminy
Miasta Sieradz oraz Gminy Sieradz. Wykonywano na bieżąco remonty cząstkowe dróg masą na
zimno, remonty dróg grysami z emulsją, profilowanie równiarką dróg tłuczniowych i gruntowych,
naprawy  pobocza  poprzez  użycie  równiarki,  uzupełnianie  zaniżonych  poboczy  tłuczniem,
obkaszanie przejazdów kolejowych, wycinkę zakrzaczeń oraz podkrzesywanie drzew.
W zakresie polityki społecznej

Powiatowe  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Sieradzu  realizuje  zadania  dotyczące
funkcjonowania systemu pieczy zastępczej. Ogółem funkcjonuje 113 rodzin zastępczych, w których
przebywa  146 dzieci.  W Rodzinnym Domu Dziecka  przebywa dwoje  wychowanków.  Rodziny
zastępcze  korzystają  ze  świadczeń  na  pokrycie  kosztów  utrzymania  dzieci  -  wypłacono  132
świadczenia. Przyznawana jest również pomoc na kontynuowanie nauki i na zagospodarowanie dla
wychowanków rodzin  zastępczych  i  placówek  opiekuńczo-wychowawczych.  Wydano  8  decyzji
administracyjnych  w  sprawach  dotyczących  mieszkańców  domów  pomocy  społecznej
prowadzonych  przez  Powiat  Sieradzki  (decyzje  o  umieszczeniu  nowych  mieszkańców).
Realizowano zadania, z zakresu rehabilitacji społecznej osób niepełnosprawnych, finansowane ze
środków PFRON. W okresie sprawozdawczym na dofinansowanie do: turnusów rehabilitacyjnych,
likwidacji barier architektonicznych, sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych,
przedmiotów ortopedycznych i  środków pomocniczych przeznaczono w sumie 84.169,00 zł.  W
ramach programu „Aktywny samorząd” wydatkowano 19.190,00 zł na pomoc: w zakupie wózka
inwalidzkiego o napędzie elektrycznym, utrzymania sprawności  technicznej  posiadanego wózka
inwalidzkiego o napędzie elektrycznym, zakupie protezy kończyny,  uzyskaniu wykształcenia na
poziomie  wyższym.  Kontynuowano  realizację  projektu  „Centrum  Dla  Rodziny  w  Powiecie
Sieradzkim”  współfinansowanego  ze  środków  Unii  Europejskiej  w  ramach  Europejskiego
Funduszu Społecznego. Realizowano zadanie pn. „Wyjazdy integracyjne z elementami rekreacyjno-
terapeutycznymi".  W dniach 23-26 sierpnia  br.  odbyły się  wyjazdy dla drugiej  i  trzeciej  grupy
uczestników - wychowanków pieczy zastępczej i ich opiekunów. 
W zakresie sytuacji na runku pracy

 Liczba bezrobotnych zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Sieradzu na
dzień 15.09.2022 r. wyniosła 2.277 osób, w tym 1.167 kobiet. Struktura bezrobotnych kształtowała
się następująco bezrobotni powyżej 50 roku życia stanowili 26,9% ogółu zarejestrowanych
bezrobotnych, tj. 612 osób; osoby długotrwale bezrobotne stanowiły 48,5% ogółu zarejestrowanych
bezrobotnych, tj. 1.104 osoby, w tym 587 kobiet; bezrobotni z prawem do zasiłku stanowili 12,7%
ogółu  zarejestrowanych  bezrobotnych,  tj.  289  osób.  Stopa  bezrobocia  wg  danych  na  dzień
31.07.2022 r.  wynosiła 4,1 % w powiecie,  5,3  % w województwie,  4,9 % w kraju.  W okresie
międzysesyjnym zarejestrowano łącznie 291 osób bezrobotnych. Wyrejestrowano ogółem 266 osób
w tym 119 osób z powodu podjęcia pracy. Pracodawcy złożyli 54 oferty na 57 wolnych miejsc
pracy  i  miejsc  aktywizacji  zawodowej.  Z  rejestrów  wyłączono  61  osób  z  tytułu  prac
interwencyjnych,  bonu  na  zasiedlenie,  robót  publicznych,  staży  oraz  szkoleń.  W  okresie
międzysesyjnym podpisano 2 umowy w ramach środków Krajowego Funduszu Szkoleniowego. W
okresie  międzysesyjnym  w  tutejszym  Urzędzie  zarejestrowało  się  5  osób  obywatelstwa
ukraińskiego.  Wpłynęły  34  powiadomienia  o  powierzeniu  wykonywania  pracy  obywatelom
Ukrainy”. Uwag nie wnoszono.  Informacja Starosty został  przyjęta i stanowi załącznik nr 1 do
protokołu. 

6. Wystąpienia radnych
Radny Jacek Walczak zabierając głos poruszył temat kolei dużych prędkości. W ostatnim

czasie do Rady wpłynęła petycja mieszkańców gminy Błaszki,  z  której  wynika,  że mieszkańcy
w  całości  są  przeciwni  inwestycji  budowy  szybkiej  kolei,  ponieważ  inwestycja  przecina  gm.
Błaszki (lewostronnie patrząc od strony Sieradza). Radnego to niepokoi. Zdaniem radnego z reguły,



taki całkowity sprzeciw jest wtedy, kiedy jest niedoinformowanie. Początkowo przebieg trasy miał
być  z  jednej  strony gminy,  teraz  propozycja jest  z  drugiej  strony.  Petycją  zajmie się  stosowna
komisja, dlatego radny zwraca się o duże wyczucie w tym temacie i żeby radni na kolejnej sesji nie
procedowali  uchwały  w  sprawie  odrzucenia  petycji.  O  ile  ci  mieszkańcy,  których  dotyczy
inwestycja są przeciwni przebiegowi linii, to radny by to zrozumiał, ale mieszkańcy są przeciwni
inwestycji  w ogóle więc to  jest  najprawdopodobniej  jakieś  niezrozumienie.  Radny przypomniał
budowę drogi ekspresowej S-8 gdzie na początku było 5 wariantów, później 3 warianty i został 1.
Ogromną  rolę  odgrywają  wszystkie  spotkania,  jednak  nie  ma  takich  rozwiązań  by  wszystkim
odpowiadały i wszyscy byli zadowoleni. Niedoinformowanie budzi wzburzenie i sprzeciw. 

Kolejna  kwestia  jaką  poruszył  radny  to  budowa  w  różnych  miejscach  powiatu,  miejsc
bezpiecznych. Przykładem jest skrzyżowanie ul. Piłsudskiego z ul. Leszka Czarnego w Sieradzu.
Radny zwrócił uwagę na to by zadbać o bezpieczeństwo i rozładowanie braku miejsc na parkingu
obok budynku starostwa, ponieważ jest problem z parkowaniem. Problem jest znany od około 15
lat, jednak cały czas narasta. Za czasów gdy radny był prezydentem Sieradza był pomysł połączenia
Alei Zwycięstwa z ul. Piłsudskiego jednak nie doszło to do realizacji z powodów własnościowych.
Prawdopodobnie  takie  założenie  techniczne  jest  dostępne  w  urzędzie  Miasta  Sieradza.  Radny
zwrócił się o ponowne zajęcie się tematem. 

Radny Michał Wzgarda zabierając głos poinformował, że na poprzednim jak i dzisiejszym
posiedzeniu  Komisji  Budżetu  i  Finansów,  planowana  inwestycja  kolei  dużych  prędkości  przez
Centralny  Port  Komunikacyjny  wzbudziła  sporo  emocji,  dlatego  wypracowany  został  wniosek
Komisji w tej sprawie. Radny jako Przewodniczący ww. Komisji odczytał wypracowany wniosek,
który  brzmi  następująco:  „Komisja  Budżetu  i  Finansów  na  posiedzeniu  w  dniu  26.09.2022  r.
podjęła decyzję dotyczącą złożenia wniosku o zajęcie stanowiska Rady Powiatu Sieradzkiego w
sprawie  kolei  dużych  prędkości.  Nie  jesteśmy  przeciwni  rozwojowi  polskiego  lotnictwa  i
kolejnictwa, ale nie kosztem mieszkańców Powiatu Sieradzkiego. Gospodarstwa rolne, przez które
mają przebiegać linie kolejowe nr 85, na odcinku Łódź – Sieradz Północny – Kalisz – Pleszew –
Poznań  i  linii  kolejowej  nr  86,  na  odcinku  Sieradz  Północny –  Kępno –  Czernica  –  Wrocław
Główny niweczy pracę i dorobek życia niejednokrotnie kilku pokoleń, która warta jest więcej niż
aktualne wartości posiadanych dóbr.  Inwestowanie w koleje regionalne i podmiejskie są o wiele
bardziej konieczne i pilniejsze, niż  tak zwana budowa szprych do CPK, zwłaszcza w dobie kryzysu
finansowego  i  energetycznego.  Ponadto  inwestycja  na  tak  dużą  skalę  zniszczy  infrastrukturę
drogowa Powiatu Sieradzkiego oraz wszystkich gmin, przez które będzie przebiegać, co w naszej
ocenie jest niedopuszczalne. W ostatnich latach Powiat Sieradzki oraz gminy powiatu sieradzkiego
poniosły ogromne nakłady finansowe i przeprowadziły szereg inwestycji drogowych, co wiązało się
często  z  wieloma  wyrzeczeniami,  kredytami  i  innymi  zobowiązaniami.  Wszystkie  te  starania,
nakłady finansowe oraz praca wielu ludzi kosztem mieszkańców Powiatu Sieradzkiego pójdzie na
marne,  gdyż  w  ramach  budowy  kolei  dużych  prędkości  brak  jest  kosztów  związanych  z
odtworzeniem infrastruktury drogowej, zniszczonej lub uszkodzonej podczas transportu ogromnych
ilości materiałów potrzebnych do budowy przedmiotowej inwestycji. W skali kraju inwestycja ta
budzi  ogromne  emocje  i  sprzeciw  wielu  mieszkańców.  Podobnie  wygląda  sytuacja  na  terenie
naszego  powiatu,  o  czym  świadczy  fakt  protestów  oraz  petycji  z  gminy  Błaszki  oraz
niezadowolenie i sprzeciw mieszkańców podczas trwających konsultacji społecznych. Ze względu
na  mnogość  i  różnorodność  spraw  jakich  dotyczy  przedmiotowa  inwestycja,  proponujemy
umożliwienie radnym powiatu sieradzkiego czynny udział i zgłaszanie swoich uwag w procesie
tworzenia stanowiska Rady Powiatu Sieradzkiego w sprawie kolei dużych prędkości.” 

Radny Michał Wzgarda dodał, że tych zagadnień i tematów związanych z inwestycją jest
ogromna  ilość.  Dyskusja  na  posiedzeniu  Komisji  Budżetu  i  Finansów  była  dosyć  długa,  nie
wyczerpała wszystkich problemów, których ta inwestycja dotyka stąd radny zwraca się z prośbą o
zaangażowanie  się  wszystkich  radnych  w procesie  tworzenia  tego  stanowiska,  aby  móc  w jak
największym stopniu wyczerpać tematy związane przede wszystkim z przebiegiem, z kwestiami
związanymi  z  odszkodowaniami  i  tą  infrastrukturą  o  której  wcześniej  było  powiedziane.  Tych
tematów, które sięga ta inwestycja faktycznie jest dużo, dużo więcej, dlatego radny zachęca do



zaangażowania się w te tematy. Radny dodał że bywa i stara się przynajmniej być na spotkaniach
konsultacyjnych, i radni z Rady Powiatu Sieradzkiego też biorą w tym udział. Radny zachęcił tych
radnych  którzy  do  tej  pory  zbytnio  się  w  to  nie  angażowali,  ponieważ  jest  to  w  tej  chwili
najważniejszy temat, który dzieje się na terenie Powiatu Sieradzkiego. 

Radny Maciej Sulgan poinformował, że miał się nie odnosić do tematu CPK ale zabierze 
w tej  sprawie  głos.  Radny uczestniczył  w spotkaniu  informacyjnym w Gminie  Sieradz,  radny
Konrad Wilczyński był na proteście w Błaszkach i wie że ta sprawa jest bardzo bulwersująca, budzi
wiele emocji. Po pierwsze przebieg kolei, po drugie spawy wywłaszczeniowe, ponieważ przy tak
wysokiej inflacji z jaką mamy teraz do czynienia i  pytanie jaka będzie w styczniu przyszłego roku
to pieniądze, które ludzie mają otrzymać po dwóch latach będą niewspółmierne do tego co utracą i
to na pewno ludzi bulwersuje, stracą dobytek  i to dobytek niejednego pokolenia. Trzeba bardzo się
zainteresować  sprawą  i  dlatego  radny  prosi  również  wszystkich  radnych  żeby  się  bacznie
przyglądali temu tematowi. 

Radny poruszył kolejny temat. Temat dotyczy mieszkańców miejscowości Rzechta. Odbyło
się trzecie spotkanie w tej miejscowości,  w którym uczestniczył między innymi radny, Starosta
Sieradzki, Dyrektor PZD w Sieradzu. Mieszkańcy zwrócili się o to by sprawa wybrzmiała na sesji
stąd radny zwraca się  w ich imieniu o zabezpieczenie środków na dokumentację techniczną na
budowę chodnika i przebudowę drogi w tej miejscowości. Mieszkańcy podnoszą, że że droga była
używana do budowy drogi ekspresowej S8 i nie została naprawiona w takim stopniu jak oczekiwali.
Uważali, że zostaną wykorzystane środki z budżetu państwa i droga zostanie zmodernizowana. W
Rzechcie znajduje się szkoła gminna, do której uczęszcza bardzo dużo dzieci z okolicy i brakuje
chodnika co zagraża ich bezpieczeństwu poruszając się poboczem.

Radny  Maciej  Sulgan  zwrócił  się  o  informacje  i  wyjaśnienie  wątpliwości  związanych
z  kwalifikacjami  do  nauczania  języka  włoskiego  nauczyciela  zatrudnionego  w  Powiatowym
Zespole  Szkół  nr  2w  Sieradzu.  Radny  zapytał  czy  nauczyciel  posiada  wszystkie  potrzebne
kwalifikacje  do  nauki  przedmiotu,  jeśli  tak  to  kiedy  zdobyła  kwalifikacje  i  czy  to  prawda,  że
nauczyciel został dopuszczony do nauczania warunkowo.

Radny Maciej Sulgan poruszył kolejny tema, temat nauczycielki ze Specjalnego Ośrodka
Szkolno-Wychowawczego w Sieradzu. Sprawa medialne, ponieważ opisana w Gazecie Wyborczej i
w internecie. Radny poinformował, że nauczyciel ma tak ułożony plan zajęć, że aby dotrzeć na
zajęcia z uczniem pieszo pokonuje 12 km ze względu na brak połączenia komunikacyjnego. Radny
podkreślił,  że  jest  to  nauczyciel  z  wieloletnim  stażem  pracy  dodając,  że  dwa  lata  wcześniej
walczono, żeby jej nie zwolnić z pracy co się udało. Radny zastanawia się czy w chwili obecnej nie
są  to  jakieś  reperkusje  tych  działań  oraz  poinformował,  że  nauczycielka  samotnie  wychowuje
niepełnosprawną córkę. Radny zwrócił się do Starosty Powiatu z prośbą o zajęcie się mediacjami w
powyższej kwestii celem rozwiązania sprawy dodając, że może jakiś inny nauczyciel mieszka bliżej
tych uczniów do których trzeba dojeżdżać. 

Radny Michał Terka odniósł się do wypowiedzi radnego Jacka Walczaka odnośnie miejsc
parkingowych.  Na  ostatnim  posiedzeniu  Komisji  Drogownictwa,  Komunikacji  i  Spraw
Obywatelskich temat parkingu był poruszany, propozycja połączenia i zagospodarowania parkingu
z parkingiem przy sądzie i prokuraturze jest cały czas analizowany. 

Radna  Małgorzata  Rojanek zwróciła  się  o  udzielenie  informacji  na  jakim  etapie  jest
inwestycja w miejscowości Maciszewice gm. Błaszki i czy powiat będzie w stanie zrealizować ww.
zadanie w roku przyszłym. 

Dyrektor  PZD  w Sieradzu  Robert  Piątek zabierając  głos  wyjaśnił,  iż  chodzi  jedynie  o
usystematyzowanie  tej  inwestycji,  ponieważ  zaplanowana  jest  do  realizacji  zaraz  po
przeprowadzeniu procedury przetargowej, która w tej chwili trwa. Umowa na wykonanie zadania
będzie opiewała na 10 miesięcy tym samym inwestycja wchodzi na okres dwuletni.  Nie jest to
przeniesienie inwestycji a uporządkowanie.  

7. Wystąpienia przybyłych gości
W punkcie powyższym nikt nie zabrał głosu. 



8.Informacja  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Powiatu  Sieradzkiego  i  kształtowaniu  się
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego za I półrocze 2022 roku
Uwag nie wnoszono. Informacja została przyjęta.

9.Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury za I półrocze 2022
roku
Uwag nie wnoszono. Informacja została przyjęta.

10.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu
Sieradzkiego na lata 2022-2036

P  rzewodniczący  Komisji  Uchwał  i  Wniosków    Michał  Wzgarda   odczytał  treść  projektu
uchwały Nr LII/399/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia  26 września 2022 roku w  sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2022-2036.

W  związku  z  brakiem  uwag  Przewodnicząca  Rady  Olga  Kołoszczyk przystąpiła  do
sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie:

ZA (18 głosów)
Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej  Czyżak,  Sylwia Dęga-Frątczak,
Kazimiera  Gotkowicz,  Jan  Hankiewicz,  Daniel  Joachimiak,  Jan  Kołodziejczyk,  Olga
Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Daniel Palma, Artur Sterna, Michał Terka,
Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski
PRZECIW (0 głosów)
WSTRZYMAŁO SIĘ (4 głosów)
Małgorzata Rojanek, Maciej Sulgan, Konrad Wilczyński, Jacek Walczak
NIEOBECNI (1 radny) 
Edward Szewczyk.

Uchwała została przyjęta większością głosów.
/uchwała Nr LII/399/2022 stanowi załącznik nr 2 do protokołu/

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok.
P  rzewodniczący  Komisji  Uchwał  i  Wniosków    Michał  Wzgarda   odczytał  treść  projektu

uchwały Nr LII/400/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia  26 września 2022 roku w  sprawie
zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok.

W  związku  z  brakiem  uwag  Przewodnicząca  Rady  Olga  Kołoszczyk przystąpiła  do
sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie:

ZA (18 głosów)
Tomasz  Baliński,  Mariusz  Bądzior,  Sławomir  Bruś,  Sylwia  Dęga-Frątczak, Kazimiera
Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał
Ławniczak, Marek Płóciennik, Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Michał Terka,
Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski
PRZECIW (0 głosów)
WSTRZYMAŁO SIĘ (4 głosów)
Andrzej Czyżak, Maciej Sulgan, Konrad Wilczyński, Jacek Walczak
NIEOBECNI (1 radny) 
Edward Szewczyk.

Uchwała została przyjęta większością głosów.
/uchwała Nr LII/400/2022 stanowi załącznik nr 3 do protokołu/

12  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  NR  XLV/340/2022  Rady  Powiatu
Sieradzkiego  z  dnia 22  marca  2022 roku w sprawie  przeznaczenia  środków Państwowego
Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  na  zadania  realizowane  przez  Powiat
Sieradzki w 2022 roku.



P  rzewodniczący  Komisji  Uchwał  i  Wniosków    Michał  Wzgarda   odczytał  treść  projektu
uchwały Nr LII/401/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia  26 września 2022 roku w  sprawie
zmiany uchwały NR XLV/340/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 22 marca 2022 roku w
sprawie przeznaczenia środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na
zadania realizowane przez Powiat Sieradzki w 2022 roku.

W  związku  z  brakiem  uwag  Przewodnicząca  Rady  Olga  Kołoszczyk przystąpiła  do
sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie:

ZA (21 głosów)
Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej  Czyżak,  Sylwia Dęga-Frątczak,
Kazimiera  Gotkowicz,  Jan  Hankiewicz,  Daniel  Joachimiak,  Jan  Kołodziejczyk,  Olga
Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Marek Płóciennik,  Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur
Sterna, Michał  Terka,  Grzegorz  Wardęga,  Michał  Wzgarda,  Konrad  Wilczyński,  Jacek
Walczak, Krzysztof Żubrowski
PRZECIW (0 głosów)
WSTRZYMAŁO SIĘ (1 głos)
Maciej Sulgan
NIEOBECNI (1 radny) 
Edward Szewczyk.

Uchwała została przyjęta większością głosów.
/uchwała Nr LII/401/2022 stanowi załącznik nr 4 do protokołu/

13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  likwidacji  powiatowej  jednostki  organizacyjnej  o  nazwie
Powiatowy Ośrodek Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej.

P  rzewodniczący  Komisji  Uchwał  i  Wniosków    Michał  Wzgarda   odczytał  treść  projektu
uchwały Nr LII/402/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia  26 września 2022 roku w  sprawie
likwidacji  powiatowej  jednostki  organizacyjnej  o  nazwie  Powiatowy  Ośrodek  Dokumentacji
Geodezyjnej i Kartograficznej.

Radny Jacek Walczak stwierdził, że co do likwidacji jednostki jest przekonany natomiast
zapytał  czy  wszystkim  pracownikom  zostanie  zaproponowana  praca  i  czy  z  takim  samym
wynagrodzeniem jak dotychczas.

Starosta  Sieradzki  Mariusz  Bądzior wyjaśnił,  iż   rozmowy  z  pracownikami  zostały
przeprowadzone, każdy pracownik otrzyma angaż z prawdopodobnie lepszym wynagrodzeniem.

W związku z brakiem innych uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do
sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie:

ZA (22 głosy)
Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej  Czyżak,  Sylwia Dęga-Frątczak,
Kazimiera  Gotkowicz,  Jan  Hankiewicz,  Daniel  Joachimiak,  Jan  Kołodziejczyk,  Olga
Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Marek Płóciennik,  Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur
Sterna, Michał Terka, Maciej Sulgan, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Konrad Wilczyński,
Jacek Walczak, Krzysztof Żubrowski
PRZECIW (0 głosów)
WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów)
NIEOBECNI (1 radny) 

Edward Szewczyk.
Uchwała została przyjęta większością głosów.
/uchwała Nr LII/400/2022 stanowi załącznik nr 3 do protokołu/

14. Sprawy różne.
Radny  Michał  Wzgarda w  związku  ze  zgłoszonym  wnioskiem  zwrócił  się  o  formalne

przegłosowanie wniosku.
Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk stwierdziła, że tak, ale zaznaczyła że na kolejnej

sesji by móc się z nim zapoznać.



Radny Michał Wzarda, chce by już na kolejnej sesji zając stanowisko.
Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych 22

radnych przystąpiła do głosowania: „wniosek formalny o podjęcie stanowiska w sprawie szybkiej
kolei”.
Głosowanie:

ZA (22 głosy)
Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej  Czyżak,  Sylwia Dęga-Frątczak,
Kazimiera  Gotkowicz,  Jan  Hankiewicz,  Daniel  Joachimiak,  Jan  Kołodziejczyk,  Olga
Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Marek Płóciennik,  Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur
Sterna, Michał Terka, Maciej Sulgan, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Konrad Wilczyński,
Jacek Walczak, Krzysztof Żubrowski
PRZECIW (0 głosów)
WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów)
NIEOBECNI (1 radny) 
Edward Szewczyk.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

15. Zamkniecie LII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk

o godz. 1310  zamknęła obrady LII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.

Przewodnicząca
Rady Powiatu Sieradzkiego

/-/Olga Kołoszczyk

Protokołowała:
Joanna Kołodziejczyk


